
 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 28/3/2025 

 

Του:  Βιλιάρδου Βασίλειου, Βουλευτή Β1' Βορείου Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Ανάπτυξης 
 Την κ. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης 
 

ΘΕΜΑ:  «Εθελουσίες και ‘’bonus’’ στις συστημικές τράπεζες» 

 

Κυρία και Κύριε Υπουργοί, 

Με την πώληση του 10% του μετοχικού κεφαλαίου της Εθνικής Τράπεζας, τον Οκτώβριο του 

2024, στην ουσία, τελείωσε η διαδικασία αποεπένδυσης του ελληνικού Δημοσίου από τις 

συστημικές  τράπεζες και πλέον, μόνον ένα υπόλοιπο της τάξεως του 8,39% της ίδιας 

τράπεζας, παραμένει ιδιοκτησιακά στο Υπερταμείο, που απορρόφησε το Ταμείο 

Χρηματοπιστωτικής Σταθερότητας (ΤΧΣ). Μια σειρά από δεδομένα, όμως, όπως το επιτοκιακό 

περιθώριο, οι υψηλές προμήθειες και η αναδιάταξη των προσωπικού, μέσω της μεθόδευσης  

εθελουσίων εξόδων, οδήγησε σε υψηλή κερδοφορία τις τράπεζες και στην ανάλογη 

επιβράβευση των στελεχών των συγκεκριμένων τραπεζών. 

Στην βάση των ανωτέρω ,  

 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 

1. Κατά την διετία 2023-2024, πόσα προγράμματα εθελουσίας εξόδου εφάρμοσαν οι 

συστημικές τράπεζες και ποιο ήταν το χρονικό περιθώριο της κάθε μιας από αυτές, όπου 

συμβατικά μπορούσαν να τις αξιοποιήσουν οι εργαζόμενοι τους, εντασσόμενοι στην  

αποχωρούντες;  

2. Ποιο ήταν το κόστος των ανωτέρω προγραμμάτων και πόσοι εργαζόμενοι τραπεζών 

εντάχθηκαν σε αυτά; 

3. Πόσοι εργαζόμενοι που συμμετείχαν σε πρόγραμμα εκ των ως άνω είχαν ηλικία μικρότερη 

των 50 ετών; 

4. Ποιο ήταν το ύψος του ετήσιου χρηματικού και μετοχικού bonus που έλαβαν στελέχη 

τραπεζών κατηγορίας ‘’executives’’, δηλαδή, των στελεχών με βαθμό ‘’senior Director’’ και 

άνω, κατά την διετία 2023-2024; 

5. Ποιο ήταν το κόστος απόκτησης ιδίων μετοχών, που μοιράστηκαν στα προαναφερόμενα 

στελέχη, κατά το ίδιο χρονικό διάστημα; 
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6. Ποιος είναι ο απόλυτος αριθμός των στελεχών τραπεζών που έλαβαν ίδιες μετοχές ανά 

συστημική τράπεζα και ποιο είναι το ποσοστό τους επί του συνόλου των εργαζομένων κάθε 

τράπεζας; 

 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

ΒΙΛΙΑΡΔΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 

 




